
Indenrigs- og Boligudvalget

Til: Indenrigs- og boligministeren

Dato: 15. marts 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Spørgsmål 174
Mener ministeren, at det har nogen konsekvenser for borgerens retssikkerhed eller på 
anden måde konsekvenser, når en kommune tilkendegiver at have ansat en borgerrådgi-
ver direkte under kommunalbestyrelsen i uafhængig funktion, samtidig med at kommunen 
ikke har indskrevet borgerrådgiveren i styrelsesvedtægterne?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Karina Lorentzen 
Dehnhardt (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Dehnhardt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Søren Egge Rasmussen
formand
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